



## Skolebestyrelsesmøde

**Tirsdag den 25.april 2023, kl.17.00-19.30**

*Mødeleder: Agnete*

*Referent: Peter*

*Afbud: Laila, Peter, Trine og Morten*

### Referat

Mødedeltagere: Agnete, Karina, Laila, Line, Lise, Morten, Peter, Jette, Trine, elevrådsrepræsentanter, Peter og Susanne

1	17.00-17.05	<b>Godkendelse af referat fra marts</b> (Bilag 1) <i>Beslutning</i> <i>- Godkendt</i>
2	17.05-17.15	<b>Nyt fra elevrådet</b> <i>Orientering</i> <i>- Peter fortalte om elevrådets arbejde, der i den seneste tid har været fokuseret omkring indeordningen på mellemtrinnet. Den ordning er pt. suspenderet for flere klasser, da der er blevet ødelagt en del inventar og bordtennisbat i pauserummene.</i> <i>- Den næste måneds tid er der fokus på emneuge og skolefesten.</i>
3	17.15-17.30	<b>Revidering af principper mm</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Princip for anvendelse af elektroniske medier i SFO. Til godkendelse</li><li>• Retningslinje for deltagelse i idrætsundervisningen. Opfølgning fra mødet i januar</li></ul> (Bilag 2+3) <i>Orientering, drøftelse og beslutning</i> <i>- Princip for elektroniske medier i SFO er godkendt. Der er lavet en indskærpelse for brugen af både Playstation, Wii og PC'ere i SFO-tiden.</i> <i>- Retningslinjen for deltagelse i idrætsundervisningen er justeret. Den er god at have, så vi kan læne os op ad den ift. forældrehenvendelser eller til brug på forældremøder.</i> <i>- Pt. oplever vi ikke, at der er de store problemer med bad efter idræt. De sidste par uger har de fleste børn haft både idrætstøj og håndklæde med. Ellers er de blevet bedt om at hente det i pausen.</i> <i>- Vi vil i forlængelse af princippet for deltagelse i idrætsundervisningen supplere med relevante informationer omkring svømning, således vi har et samlet dokument gældende for både idræt og svømning.</i>
4	17.30-18.00	<b>Handleplan for kvalitet samt skoleplan v/ledelsen</b> <i>Orientering og drøftelse</i> <i>- Ledelsen præsenterede handleplan for kvalitet samt det foreløbige arbejde med skoleplanen for kommende skoleår. De uddybende spørgsmål blev besvaret efter bedste evne.</i>

5	18.00-18.20	<p><b>Orientering fra</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Skolebestyrelsesformanden</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Henvendelse fra forælder omkring belægning ved trappen fra skolen og til Skolegade. Der er meget ujævnt og mudret. JJ undersøger, om vi kan få udbedret underlaget.</i></li> <li>-</li> </ul> </li> <li>• <b>GSV</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Har imponerende travlt ift. Tarzanbanen. Det næste projekt er skolefesten.</i></li> <li>- <i>Tarzanbanen er snart ved at være færdig.</i></li> </ul> </li> <li>• <b>Møllehuset</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Har holdt møde med skolens ledelse i denne uge. Det er nogle gode møder, hvor vi hele tiden udvider vores samarbejde.</i></li> <li>- <i>Der er aftalt mødetidspunkter for overlevering af elever og besøg af kommende skolestartere.</i></li> </ul> </li> <li>• <b>Personalet</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Tour de Gårslev – Planlægningen er i gang, og vi søger sponsorer til balloner, reklamesøjler osv. Vi melder dato ud snarest.</i></li> <li>- <i>Skole/hjem samtaler er i gang i alle klasser.</i></li> <li>- <i>Skolernes Sangdag var et hit, og det er fedt at være en del af noget større.</i></li> <li>- <i>Skolepatruljen fra 6.klasse har vundet 5.000kr. som bedste skolepatrulje i region Syddanmark.</i></li> </ul> </li> <li>• <b>Fritidshuset</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Projekt omkring brug af vinylskærer i SFO er et hit.</i></li> <li>- <i>Der er i AFO-teamet gode pædagogiske drøftelser af udeordning i SFO.</i></li> <li>- <i>Ifb med vedtagelse af ny Klubstrategi bliver budgettet for aftenklubben reduceret over de kommende to år. Aftenklubben bevares under skolens ledelse og ikke under UngVejle. Vi drøfter, hvordan vi kan tilrettelægge aftenklubben fremadrettet, og hvordan vi måske kan tilgodese elever i 4.-6.klasse.</i></li> </ul> </li> <li>• <b>Ledelsen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Jette og Trine er valgt til også i kommende skoleår at repræsentere medarbejderne i skolebestyrelsen</i></li> <li>- <i>Har afholdt nogle gode MUS.</i></li> <li>- <i>Er i gang med planlægningen af det kommende skoleår.</i></li> <li>- <i>Har haft besøg af forældrene til de kommende skolestartere. Det var et rigtig godt forældremøde.</i></li> <li>- <i>Har haft overleveringsmøde med Fælleshåbsskolen, og det er faktisk hele klassen, som skal starte i Gauerlund efter sommerferien.</i></li> <li>- <i>Konfirmationerne starter op i weekender, og vi er i gang med at lave telegrammer.</i></li> </ul> </li> </ul>
	18.20-18.40	<b>Pause</b>

6	18.40-19.15	<p><b>Temadrøftelse: Brug af Aula</b>  Forskellige perspektiver på hvordan Aula bruges mest hensigtsmæssigt.</p> <p><i>Drøftelse og beslutning</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Det er mest hensigtsmæssigt, at skolen bruger opslagstavlen til de mere generelle beskeder og beskedsystemet, når det er vigtige beskeder.</i></li> <li>- <i>Det er godt, at information sendes på Aula og ikke i MinUddannelse, så man ikke skal orientere sig flere steder.</i></li> <li>- <i>Det er nemt at komme i kontakt med mine børns lærere.</i></li> <li>- <i>Skemaerne er nemme at finde.</i></li> <li>- <i>Godt at man får en notifikation, når børnene tjekker ud af komme/gå modulet.</i></li> <li>- <i>Informationsmængden er passende.</i></li> <li>- <i>Forældre er blevet bedre til ikke at trykke "svar alle".</i></li> <li>- <i>Lav en fælles "postliste" i alle klasser, så forældre kan sende besked til alle klassens voksne ved blot at vælge listen.</i></li> <li>- <i>Procedure omkring sygemelding af børn ift. besked til klasseteamet vs. melde syg i fraværsindberetning via AULA.</i></li> <li>- <i>Måske er det tid til at droppe ledelsens nyhedsbreve og i stedet genoptage brugen af Facebook til deling af de gode historier fra skolehverdagen?</i></li> </ul>
7	19.15-19.20	<p><b>Personsager med orientering om til-/fraflyttede elever</b>  <i>Orientering</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Ny pige er startet i 1A efter påskeferien</i></li> <li>- <i>Ny dreng starter i kommende 6A efter sommerferien.</i></li> <li>- <i>Vi tilknytter en ekstra pædagog til kommende skoleår. Ledelsen har holdt møde med vedkommende, som pt. arbejder på en anden skole i Vejle Kommune.</i></li> </ul>
8	19.20-19.25	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Opmærksomhed omkring en ekstra udfordring i indskolingen efter påskeferien. Det påvirker alle, og vi arbejder alle på at finde en løsning.</i></li> </ul>
9	19.25-19.30	<p><b>Formidling til øvrige forældre</b>  Hvilke punkter skal med, og hvem skriver ud?</p> <p>-</p>

- Punkt 1 Bilag 1: Mødereferat marts  
Punkt 3 Bilag 2: Princip for brug af elektroniske medier i SFO  
Punkt 3 Bilag 3: Retningslinje for deltagelse i idrætsundervisningen

#### Kommende møder

Dato	Tid	Emne	Bemærkninger
Tirsdag den 25.apr.	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Onsdag den 31.maj	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Torsdag den 15.juni	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	